
                                            Zápisnica 
                      zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 
                             konaného dňa 19.09.2013. 
 
Prítomní: 
/podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program: 
1.Informatívna správa o zbere údajov za školský rok 2013/2014 
2.Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
3.Rôzne 
 
 Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý –predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných, predstavil  
novú metodičku školstva Mgr. Katarínu Barcziovú. Oboznámil členov komisie s programom 
zasadnutia. 
Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený. 
 
 
1.Informatívna správa o zbere údajov za školský rok 2013/2014 
Mgr.Orbánová informovala členov komisie o údajoch zo zberu a porovnala údaje 
s predchádzajúcim školským rokom. Predložila tabuľky, kde porovnávala počty žiakov od 
roku 2003 po rok 2013.V tabuľkách je vidieť klesajúcu tendenciu počtu žiakov za obdobie od 
r.2003,kde bolo 2120 žiakov až po rok 2013, kde je 1547 žiakov. 

Upresnila , ktoré školy majú pokles žiakov v tomto šk. roku a ktoré nárast žiakov. 
Mgr. Orbánová- navrhuje riešenia k efektívnosti a navrhuje nevyužité priestory v areáli škôl 
dať do prenájmu. 
Mgr .Bíró - reagoval na klesajúci počet detí v základných školách na území mesta Galanta. 
Uviedol ,že by bolo vhodné zistiť koľko detí z materských škôlok pôjde do I. ročníkov. 
Konštatoval, dokedy bude počet žiakov v základných školách klesať. 
Komisia školstva berie na vedomie informáciu o zbere údajov za šk. rok 2013/2014. 
 
2.Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
Mgr. Orbánová- informovala o vzniknutej havarijnej situácii na streche budovy MŠ .Nová 
Doba, poznamenala, že pani riaditeľka našla sponzora, ktorý vzniknutú situáciu financoval.  
Uviedla, že počas prázdnin boli všetky opravy na školách ukončené.  
 
Komisia školstva  berie na vedomie informáciu  o prerokovaní žiadostí na odstránenie 
havarijných stavov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Galanta 
 
3.Rôzne 
Mgr. Orbánová  informovala ,že do konca septembra 2013 sa môžu podávať žiadosti na 
dotáciu z rozpočtu mesta pre talentované deti. 
PaedDr.Černý -žiada o podanie informatívnej správy o štruktúre pedagogických 
zamestnancov na základných školách v Galante v novembrovom zasadnutí. 



 Na záver predseda poďakoval za účasť .Ďaľšie zasadnutie komisie sa uskutoční 16.októbra 
2013 o 14,00.Materiál a pozvánka budú doručené e-mailom. 
 
 
 
 
V Galante, dňa 20.09.2013                                                                    PaedDr. Peter Černý  
Zapísala: Mgr. Katarína Barcziová                                                        predseda komisie 


